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Szanowny Panie Piotrze,

 

(…)

Jest DOBRZE!!! Zrobił Pan przede wszystkim bardzo klimatyczną 
wystawę i ludzie to widzą, cenią. Czego Pan więcej chce!? Nawiasem, 
Beksowi by się cholernie podobało (jestem przekonany), 

(…)

Obrazy, to nie wszystko, liczy się klimat, atmosfera, nastrój wystawy. 
Pan o tym doskonale wie. Piękna ta muzyka A. Amara, która pięknie 
dopełnia całość. A tak w ogóle, to bardzo ciekawą muzykę prezentuje, z 
którą zetknąłem się wcześniej.

(…)

Mnie samego, to strasznie boli, że dla Pana NIC, może (tylko/aż), 
satysfakcja misji, którą Pan od wielu lat kontynuuje. Ale przypominają 
mnie się w tym momencie, dawne słowa Pani Anny, które brzmiały w 
deseń: i wszystko to tylko po to? Dodatkowo pamiętam jak pisał Pan o 
tym ( odnośnie nawet innych wystaw w Polsce) w "Apokalipsie". To się 
normalnie w głowie nie mieści. Ajjj, mnie jest Pana normalnie szkoda..., 
ale to już inny temat na długie wieczorne rozmowy.

(…)

A teraz coś drobnego dla osłody i na pociechę. Tam w Archidiecezji jest 
taka starsza, skromniutka kobiecinka, która jest nad wyraz uczynna, a 
poza tym wypowiada się o Panu w samych superlatywach. 

(…)

Wczoraj skończyłem czytać I tom korespondencji z Beksem, ale o tym, 
jeśli Pan pozwoli innym razem. W moim odczuciu, nie jest taka 
kontrowersyjna i przykra za jaką ją Pan uważa. Czasy się zmieniły i przy
obecnej fali agresji oraz "hejtu", ma wydźwięk nawet umiarkowany. 



Takie wałki jak "Zmagania", czy "Apokalipsa", moim zdaniem są 
bardziej bezkompromisowe i cięższe. 

Sam sąd nad PD, to majstersztyk z przytłaczającą argumentacją i 
faktami – 

(…)

 Panie Piotrze, bardzo dziękuję, że się Pan tym wszystkim ze mną 
dzieli.

 Życzę spokojnej nocy i proszę pozdrowić Pańską żonę.

 

Kamil Dawid Cywka

 


